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Editorial

En els darrers anys, en la societat industrialitzada i consumista en que ens 
trobem immersos, sovintegen accidents greus deguts precisament a la moderna 
tecnologia. Sem bla com si aqu esta  hagués arrab assat l’home i s ’hagués 
convertit èn son amo. Hi ha accidents com ara Sevesso, a Itàlia, Els Alfacs, a 
Tarragona. I ara, el de la central nuclear de Harrisburg (que no ha pas estat 
el primera incident nuclear), potser és el que ha aixecat més controvèrsia. 
Arreu del món hom es pregunta si val la pena d’emprar aquest sistema per 
pal·liar la manca d’energia que amenaça la societat industrialitzada El preu pot 
ésser molt elevat, el risc de radioactivitat quant al medi ambient i la vida en 
general és molt greu i sobretot per a la vida de l’home.

I si el cicle nuclear és segur, doncs perqué no hi ha inform ació al 
respecte?, com per exemple la contaminació de la ribera del riu Tajo l’any 
1970, les estadístiques que s’han fet a Vandellòs quant a sanitat pública; i ara 
un problema que ens toca especialment a nosaltres, els gironins, en declarar les 
comarques de la Selva i el Gironès zona de reserva per a l’extracció d’urani. 
El govern ha demostrat un menyspreu considerable envers la gent d’aquestes 
terres, puix fins ara, que ha sortit al Butlletí Oficial de l’Estat, gairebé ningú 
no en sabia res. Es tindran en compte les intencions de UNESCO, que vol 
declarar les Guilleries zona de reserva ecològica?

Cal assabentar la gent des d’ara de les conseqüències positives i negatives 
que tot això pot representar per a Girona, car un mètode que s’ha emprat fins 
ara per tenir a la gent “ contenta i enganyada”  és precisament la manca 
d’informació.

En un tema concret com aquest hem d’ésser parcials i ens solidaritzem amb 
el comitè anti-urani que s’ha creat a Bescanó. Així mateix, ja  que els catalans 
tenim una Generalitat i volem un Estatut, pensem que/ si han de servir per 
defensar els drets dels catalans, ara tindran una bona ocasió per a demostrar- 
ho. També demanem al nostre Senador el “ Senador de Bescanó” , en Jaume, si 
li és possible demanar informació al Govern sobre un fet tan important com 
pot ésser l ’extracció a cel obert d ’urani i les repercusions que poden 
esdevenir-se en la vida d’aquesta terra que ens és a tots tan cara.
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